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De fractie heeft de volgende vragen:

Op donderdag 20 juni 2020 organiseert het interbestuurlijk programma (IBP), in samenwerking met 
het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijkrelaties, Unie van Waterschappen, het 
Interprovinciaal Overleg en de VNG voor de eerste keer een festival over en voor dorpen: Dorpen van 
Nu 2020.

Uiteraard zijn we als CDA Roosendaal trots op onze dorpen en mogen we dit als gemeente 
Roosendaal ook best eens aan heel Nederland laten zien. Ieder dorp heeft een eigen identiteit om te 
koesteren. Daarbij schuilt er binnen dorpen een grote kracht: gemeenschapszin, een ondernemende 
instelling, voeling met de natuur, ruimte en grote slagkracht door de korte lijnen.

Volgens het CDA Roosendaal geeft de organisatie van dit dorpen festival een ongekende 
mogelijkheid om de kracht van onze dorpen over het voetlicht te brengen. Onze dorpen één dag volop 
in de aandacht bij gemeenten in het hele land!

Dorpen staan voor enorme opgaven, van landbouwhervormingen tot ondermijning, afnemende 
algemene voorzieningen, leegloop en vergrijzing. De organisatie van het festival werkt het liefst 
samen met een gemeente waar deze vraagstukken en kansen de praktijk van alledag vormen en dat 
lijkt ons prima te passen. In een gezellige festivalsfeer komen deze vraagstukken aan de orde door 
middel van forumdiscussies, dialogen, lezingen en ludieke momenten.

Het festival trekt maximaal 600 bezoekers en geeft de kans om lokale ondernemingen, 
maatschappelijke initiatieven en andere projecten op het gebied van woningbouw, landbouw, 
leefbaarheid, cultuur of klimaat te presenteren. Ook draagt het bij aan een betere samenwerking 
tussen het Rijk, gemeenten, provincies en waterschappen.

Als laatste sluit het volgens ons ook erg goed aan bij de plannen van Citymarketing om de 
Roosendaalse dorpen krachtiger naar voren te brengen naast de stad Roosendaal.

Al met al geeft dit dorpenfestival in onze ogen een uniek en krachtig podium met landelijke exposure 
aan Wouw, Nispen, Moerstraten, Heerle en Wouwse Plantage.

Daarom de volgende vragen aan de verantwoordelijk wethouder:

1. Onderschrijft u het feit dat dit festival een unieke kans is om onze dorpen volop in de 
schijnwerpers te zetten?

2. Denkt u ook dat dit festival goed kan aansluiten bij de wens om dorpen krachtiger te 
presenteren binnen het geheel van Citymarketing-activiteiten?



3. Bent u bereid om onze gemeente voor de deadline van 19 december a.s. op te geven als 
gastgemeente? Zo nee, waarom niet?

4. Het CDA denkt dat bij een eventuele afwijzing van dit festival, een Roosendaalse dorpenfestival 
sowieso een boost kan geven aan de zichtbaarheid en presentatie van onze dorpen en goed 
aansluit bij de doelen van Citymarketing als geheel. Het is goed om één dag in het jaar onze 
dorpen de aandacht te geven die ze verdienen. Wil de wethouder overwegen een 
dorpenfestival te organiseren en hier een voorstel voor uit te werken aan de gemeenteraad? 
Indien ja, binnen welke termijn mag de raad dit voorstel verwachten?

Namens de fractie van CDA, 
Robert Breedveld 

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja. Een dorpenfestival is een interessante optie om onze dorpen in de schijnwerpers te zetten.

2. Een dergelijk festival zou onderdeel kunnen zijn van een Citymarketing-activiteit. Daarbij moet wel 
opgemerkt worden dat hiervoor (presentatie van de dorpen binnen citymarketing) nog geen 
concrete aanpak is bepaald. Binnen de huidige strategie zijn de dorpen en de stad onderdeel van 
Roosendaal.

3. Het zijn van een gastgemeente vergt de nodige voorbereiding en afstemming met de dorpen. De 
deadline van 19/12 voor het indienen van een bidbook was daardoor onhaalbaar.

4. Onze dorpen hebben een stevig netwerk van betrokken bewoners die, als zij de meerwaarde van 
dit festival ook zien, hier ongetwijfeld een succes van kunnen maken. De gemeente is er dan 
uiteraard om dit te faciliteren.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Cees Lok 


